
Usnesení z 10. schůze zastupitelstva 13. 10. 2023 
 
 

ZO schválilo: 

 

Program zasedání v předloženém znění, doplněný v bodě 2) o body: 

Schválení úprav projektu probíhající rekonstrukce fotbalových šaten.  

Dále zařadit k projednání změnu podmínek u připravovaného dotačního titulu plánovaného 
k využití při projektu na rekonstrukci bývalé hospody u Ludvů/kulturního domu.  

Dále navrhl projednat změnu ceny za svoz odpadu pro podnikající fyzické a právnické osoby. 

Na závěr navrhl znovu projednat podmínky připravovaného převodu stavby stojící na pozemku 
p. č. st. 293 do vlastnictví obce. 

 

ZO projednalo a schválilo 

 

Návrh smlouvy s fy. ČEZ ve výši 19  530,- za připojení k distribuční soustavě v rámci projektu 
na instalaci fotovoltaických panelů na budovy fotbalových šaten a bývalé školy a pověřilo 
starostu podepsáním smlouvy.   

Finanční dar pro hospic na Svatém Kopečku u Olomouce ve výši 3 000,-. 

Rozpočtové opatření č. 13. 

Nové podmínky očekávaného dotačního titulu Ministerstva průmyslu a obchodu určené 
k pokrytí nákladů projektu na rekonstrukci budovy bývalé hospody. Dle nových podmínek 
dotace pokryje 50% výdajů z výše projektu, 50% výdajů pak bude doplácet obec z vlastního 
rozpočtu.  

Změnu projektu rekonstrukce fotbalových šaten (dodatečně doplněna výměna čtyř oken a 
úpravy interiéru), přičemž dojde k navýšení koncové ceny doplácené obcí o 3 790,-.  

Navýšení ceny za svoz odpadu pro podnikající fyzické a právnické osoby na 720,-/ročně bez 
DPH.  

Zastupitelstvo obce zamítlo ve věci převodu stavby stojící na pozemku p. č. st. 293 do 
vlastnictví obce, variantu úplatného převodu (koupě), přičemž důvody uvádí v žádosti zaslané 
starostou obce na ÚZSVM. 

Zastupitelstvo obce trvá na bezúplatném převodu stavby stojící na pozemku p. č. st. 293 do 
vlastnictví obce z důvodu veřejného zájmu specifikovaného v žádosti zaslané starostou obce 
na ÚZSVM.  

 

 



ZO vzalo na vědomí 

Rozpočtové opatření č. 12 

Od 1. 10. 2023 nastoupil pracovník na pozici obecního zaměstnance.  

 

Diskuze 

Ohledně kompetencí a pracovních úkolů nově přijatého obecního zaměstnance. Starosta 
s místostarostou se shodli, že je třeba zaučit jej v obsluze čističky odpadních vod, což stávající 
obsluha musí provést. Zmíněna potřeba vyklidit budovu obecní stodoly, kde bude rozšířeno 
pracovní zázemí obecního zaměstnance. 

Místostarosta připomněl potřebnou koupi krycí plachty na dětské hřiště u MŠ a zmínil rovněž 
nutnost očištění jednoho z dřevěných prvků na dětském hřišti. 

Místostarosta se starosty dotázal na stav dříve zmíněného bezúplatného převodu nemovitosti 
Českých drah a na stav převodu nemovitosti na pozemku p. č. st. 123. Následně informoval 
zastupitele ve věci projektu na instalaci fotovoltaických panelů. 

Byl oznámen  termín svozů odpadů. Svoz nebezpečného odpadu se uskuteční v sobotu 21. 
10.2023, směsný odpad pak ve dnech 16. - 20. 11. 2023. Dotaz na sběr železa v příštím roce, 
bylo doporučeno sběr železa v roce 2024 vynechat s tím, že v následujícím roce 2025 pak 
jeho sběr v obci provedou členové SK. 

Byl přednesen dotaz na stav kolaudace chodníku vedoucího k hřbitovu. Starosta informoval 
zastupitele, že prováděcí firma stále nedodala potřebné dokumenty, s jejichž vypracováním se 
již obrátila na externí projektovou manažerku. Dále se dotázal ve věci možného zkupování 
pozemků. Starosta slíbil zjistit, jaká je ve věci přidělování nových stavebních pozemků situace 
na Zemědělském půdním fondu. 

Zazněla připomínka na vícero mladých schnoucích stromů, které by bylo třeba nahradit 
v rámci nové výsadby. 

Diskutovány možnosti využití peněz uvolněných pro kompenzaci obcí zasažených probíhající 
stavbou dálnice D1 a snah o omezení nákladní automobilové dopravy v obci.  

 

 

 

………………………………………………                …………………………………………… 

     Radomír Možiš – starosta                                               Jiří Říha - místostarosta 

 

 


